
 

 

Onderwerp: vragen geuroverlast processie Valkenswaard – Handel v.v. 
Datum: 2 juli 2024 

 

Geacht college, 
 
Op 22 en 23 juni jl. is de processie Valkenswaard – Handel zoals gebruikelijk door onze 
gemeente getrokken. Een mooi evenement waarbij de vele honderden lopers ook 
kennismaken met de mooie centra van Gemert en Handel. 
Ook dit jaar werden de bedevaartgangers weer begeleid door verschillende huifkarren 
die worden voortgetrokken door paarden. 
Ook voor deze dieren is het een lange tocht en begrijpelijkerwijs doen zij hun ontlasting 
onderweg en gewoon op straat; uiteraard is dat niet te sturen. 
Het bijkomende nadeel is wel dat bijvoorbeeld het Ridderplein, Kerkstraat en 
Nieuwstraat vol lag met deze ontlasting, waardoor deze straten 2 dagen lang te maken 
hadden met geuroverlast. 
Dat is in de ogen van de Dorpspartij een ongewenste situatie, zeker met het oog op de 
toeristische trekpleister die het centrum van Gemert wil zijn. Daarnaast was het deze 
dagen minder prettig om in het centrum te winkelen of te vertoeven op een van de 
terrassen. 
 
Daarom de volgende vragen: 

1. Zijn er tussen gemeente en Stichting Broederschap der Handelse Processie 
afspraken gemaakt om de ontlasting van paarden te beperken – door 
bijvoorbeeld het gebruik van opvangzakken voor paarden – dan wel om de 
ontlasting naderhand op te ruimen? 

2. Zo ja, wordt de uitvoering daarvan nog met de organiserende stichting 
geëvalueerd? En wat is er deze editie dan misgegaan? 

3. Zo nee, is het college ertoe bereid om met de stichting hierover afspraken te 
maken om de overlast binnen de bebouwde kom van Gemert en Handel te 
beperken? Uiteraard alleen daar waar de verkeersveiligheid niet in het geding 
komt. 
 

Met vriendelijke groet, 
Yorick van Lieshout 
Dorpspartij 


